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Referat skolebestyrelsesmøde  
Onsdag d. 12. januar 2022 – mødet blev afholdt online 
 
Mødeleder: Erik 
Referent: Lena  
Fraværende: Anette og Mads 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

 
2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

3. Nyt fra elevrådet 
Udgår da elevrådet pga. Corona restriktioner ikke har mødtes. 
 

4. Orientering fra formanden 
Tak til skolen som har gennemgået sin ilddåb i forhold til Corona – prisværdigt at der har 
været og er et så højt informationsniveau. Forældre synes, at det giver tryghed i lokalsam-
fundet. 
Siden sidste bestyrelsesmøde har der været afholdt skolehjemsamtaler i flere klasser. 
 

5. Orientering fra skoleleder 
Corona  
Corona har siden starten af november fyldt rigtig meget på skolen. Sennels Sogn ”gik i rød” 
den 8. november og siden da har skolen ikke blandet elever på tværs af klasser. Det har 
også betydet, at en lang række af de ”sjove” ting er blevet aflyst eller flyttet – skolefest er 
flyttet (flyttet til den 4. marts), vores elever svømmer ikke, vores elevråd ligger stille, fæl-
lesskabsbooster er droppet, vores fagdag som skulle have fundet sted i dag er aflyst osv. 
Vi har også skullet fjernundervise i 5 skoledage op til juleferien. Selv vores juleafslutning 
blev sendt online i år. 
Mange kurser for personalet bliver også aflyst og skubbet i disse tider. 
 
Personale 
Vi har siden sidste møde ansat en barselsvikar som efter 1½uge valgte at hoppe fra men 
heldigvis havde vi lærer fra ansættelsessamtalerne, som stod på spring til at overtage – det 
er et rigtig godt match. 
 
Økonomi 
Vi sidder i øjeblikket med afslutningen af 2021 – lige nu tyder det på, at vi kommer ud af 
2021 med et overskud på 150.000kr. Vi startede året med at få overført en overskud på 
296.000, så vi har brugt de ekstra penge.  
I 2022 får ca. 500.000kr mere end i 2021 – det skyldes, at vi nu mærker, at vi har fået flere 
elever. Men det skyldes også, at vi får en enkelt-integrationsmidler (77.000kr) 

 
6. Nyt fra SFO 

SFO’ens hverdag er også præget af Corona restriktioner – klasserne leger hver for sig og 
langt hovedparten af tiden er de udendørs. 
Om morgenen serveres der morgenmad i SFO’en, når der er et vist antal elever fra en 
klasse, der er mødt ind, sendes de i klassen. Pædagogerne cirkulerer imellem klasserne. 
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Om eftermiddagen er der en pædagog på hver klasse indtil, der er så få børn tilbage, at de 
samles i et område. 
I øjeblikket er det et hit at lege med alle de juletræer Sennels borgere har doneret. 
 

7. Nyt fra pædagogisk råd og lærermøder 
Lærerne mødte ind på skolen en dag før eleverne mødte efter ferien dvs den 4. januar. Alle 
lærere var glade for den ekstra forberedelsesdag. 
Corona restriktioner har fyldt rigtig meget – men lærerne klarer os egentlig stille og roligt 
igennem det. 
 
Lærerne har besluttet, at eleverne ikke længere har drikkedunke fremme i timerne – det 
generer undervisningen. Vandflaskerne skal benyttes i frikvarterne. Har man behov for 
vand, får man naturligvis lov til at drikke.  
 

8. Forældrerepræsentanterne 
Der har ikke været arrangementer i nogle klasser pga. Corona. 
 

9. Skolepolitiske emner  
Høring vedr. ferieplan for skoleåret 23/24 (Forslag til ferieplan udsendt sammen med dags-
orden) 
Skolebestyrelsen foreslår at juleferien flyttes således, at den placeres fra onsdag den 20. 
december til onsdag den 3. januar 2024.  
Lena sørger for at sende høringssvaret til Forvaltningen. 

 
Valg til skolebestyrelsen  
Valget skal finde sted i foråret 2022 
Valgperiodens længde? Ønsker bestyrelsen at skifte fra 4-årig valgperiode til 2-årig valgpe-
riode? Vil man genopstille?  
Tænk over ovenstående spørgsmål inden næste møde. 
 
Godkendelse og disponering af økonomien  
Budgettet for 2022 gennemgås i bestyrelsen, så snart tallene er klar. 
På mødet den 3. februar sættes et punkt på dagsordenen om, hvordan bestyrelsen frem-
over ønsker orientering om skolens økonomi. 
 

10. Eventuelt 
Ønsker til udvidelse af Sennels Skole  
Ønsker er sendt fra personalet til forvaltningen 
Skal bestyrelsen ikke som planlagt invitere BFU til at besøge Sennels Skole? Et lille udvalg 
bestående af Erik, Lone og Katrine påtager sig at invitere BFU til at besøge skolen. Bestyrel-
sen skal være fuldtalligt repræsenteret, når BFU kommer på besøg. Skolen sender liste 
med ønsker til forbedringer til udvalget. 
 
Antimobbestrategi 
Er under udarbejdelse – den præsenteres for bestyrelsen, når den der klar. 
 
Principper 
Et princip tages op på hvert møde.  
På næste møde præsenteres alle principper. Derudfra laves der en køreplan for i hvilken 
rækkefølge principperne skal revideres 
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Erik Gustavson 
 
 

Kasper Nielsen 
 
 

Lone Ladefoged 
 
 

Rikke Thinggaard 
 
 

Katrine Bojesen 
 
 

Jytte Gill 
 
 

Jytte Klainberger 
 
 

Lena Skovborg 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


